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Spørgsmål 

Vil ministeren redegøre for, hvilken betydning forsinkelsen af ejendomsvurderingerne har 

for tilbagebetalingen af de for højt opkrævede ejendomsskatter? 

 

Svar 

De boligejere, der har betalt skat af for høje vurderinger i 2011-2020, kan stadig se frem 

til at få pengene tilbage. Den aktuelle forsinkelse påvirker ikke dette. Det er foreløbigt 

forventningen, at ejerne af ca. 715.000 ejerboliger modtager en tilbagebetaling.  

 

Tilbagebetalingsberegningen kan imidlertid først gennemføres, når den nye ejendomsvur-

dering foreligger. De nye ejendomsvurderinger forventes aktuelt udsendt omkring som-

meren 2021. Der er tale om en foreløbig og usikker vurdering, og der udarbejdes et mere 

præcist skøn som led i en ekstern trykprøvning af ejendomsvurderingsprojektet.  

 

Jeg kan desuden henvise til svar på SAU alm. del. spm. 707, som er oversendt til SAU den 

21. september 2020.  
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